

《Erykah Badu登台前几个小时取消演出》

近日，音乐界的重磅消息传出，Erykah Badu在即将登上舞台之际突然宣布取消表演。作为备受期待的音乐节压轴嘉宾，她的缺席无疑让粉丝们感到失望。

据悉，Badu原计划在今年的伦敦音乐节上进行压轴演出，但不幸的是，由于生病，她无法如期亮相。



Erykah Badu cancelled her headline performance at this year ' s Cross The Tracks on the day she was set to hit the stage.

埃丽卡·巴杜在即将登台演出的当天取消了她在今年《 Cross The Tracks 》音乐节的压轴表演。

The soul icon, 53, was among the huge acts set to perform at the London festival, but organisers took to Instagram to announce her headline set would no longer take place just hours before fans were meant to arrive.

这位53岁的灵魂乐偶像原本是要在伦敦音乐节上进行压轴演出的，但就在粉丝们即将到场的前几个小时，主办方在Instagram上宣布她的压轴演出将不再进行。

Posting a picture of the stage, they said they were ‘ utterly devastated ’ that the Didn ’ t

Cha Know hitmaker would not be able to perform due to illness, despite sound-checking this morning.

主办方发布了一张舞台照片，并表示尽管巴杜今天早晨已经进行了试音，但由于生病，他们将无法欣赏到这位《Didn't Cha Know》的演唱者的表演，这让他们“感到非常沮丧”。

‘ We are utterly devastated to inform you that Erykah Badu will no longer be playing Cross The Tracks 2024, ’ the statement began.

‘ We have spent the last 18 months working to secure this booking for her fans, her touring party has already arrived in London and has been sound-checking all morning but unfortunately due to illness, Erykah will be unable to make it.

‘ We know what this means to you all, because it means the very same to us and this is a particularly hard message to be sharing. We ’ re so grateful in advance for your understanding about these matters, which are completely out of our control and we hope that you still enjoy the rest of this fantastic lineup, as we ’ ve been working tirelessly to curate the very best day for you all. ’

声明中写道：“我们非常沮丧地通知大家，埃丽卡·巴杜将不再参加2024年的‘穿越轨迹’音乐节。过去18个月里，我们一直在努力为她的粉丝安排这次演出，她的巡演团队已经抵达伦敦，并进行了整个上午的试音。但不幸的是，由于生病，埃丽卡将无法出席。我们知道这对你们所有人意味着什么，因为这对我们来说同样重要，这条消息也很难分享。我们提前感谢你们对这些事情的理解，这些事情完全超出了我们的控制范围。我们希望你们仍然能享受这场精彩的演出阵容，因为我们一直在不懈地努力，为你们所有人策划最棒的一天。”

They went on to urge attendees to check out the ‘ 70 incredible acts ’ that are also set to perform, with the lineup including Eve, Madlib, BADBADNOTGOOD, and En Vogue.

主办方还敦促与会者关注其他70位也将出演的精彩艺人，演出阵容包括Eve、Madlib、BADBADNOTGOOD和En Vogue等。

They continued: ‘ This day isn ’ t just about one act, it ’ s about 70 incredible acts, shaping and defining the genres we love globally. Please stay tuned to the set times on Woov, as some things will be moving about; En Vogue will be closing out the main stage in all their glory and Freddie Gibbs & Madlib will now appear live on main stage in addition to Madlib ’ s previously scheduled DJ set on stage 2.

主办方接着说道：“今天不只有一位表演者，而是70位杰出的艺人，他们将塑造并定义我们全球喜爱的音乐流派。请持续关注Woov上的演出时间，因为有些安排会发生

变化;En Vogue将以他们的全部荣耀结束主舞台的演出，而Freddie Gibbs & Madlib除了之前预定的在2号舞台的DJ表演外，还将在主舞台进行现场表演。”

‘ From a team of avid music lovers, #xthetracks24 will still be a true display of the brilliance and talent within jazz, funk and soul. ’

“ 来自一群狂热的音乐爱好者，#xthetracks24仍将充分展示爵士乐、放克音乐和灵魂乐中的卓越才华。 ”

Fans were quick to share their well wishes for Badu while expressing their disappointment they would not see her perform.

粉丝们迅速向巴杜送上祝福，同时表达了对无法看到她演出的失望之情。

